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PROTOKÓŁ Nr V/2024 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Mława 

odbytej  

w dniu 5 lipca 2024 r. 

w sali na dachu Miejskiego Domu Kultury w Mławie 

 

 

Obrady piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Filip Kowalczyk 

Przewodniczący Rady Miasta o godzinie 13:00. 

 

Powitał Radnych, Burmistrza Miasta Piotra Jankowskiego, Skarbnika Miasta Beatę 

Karpińską, naczelników wydziałów, Przewodniczących Zarządów Osiedli, przedstawicieli 

mediów oraz mieszkańców Miasta. 

 

Poinformował, że w tym punkcie nastąpi wręczenie zaświadczenia i złożenie 

ślubowania przez Pana Janusza Wojnarowskiego. Postanowieniem NR 370/2024 Komisarza 

Wyborczego w Ciechanowie z dnia 1 lipca 2024 r. mandat obejmuje Radny Miasta Mława, 

Pan Janusz Stanisław Wojnarowski kandydat z listy KWW Sławomira Kowalewskiego. Pan Janusz 

Stanisław Wojnarowski w wyborach w dniu 7 kwietnia 2024 r. uzyskał kolejno największą liczbę 

głosów i nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do prawa mandatu.  

 

Filip Kowalczyk Przewodniczący Rady Miasta wręczył radnemu Januszowi 

Wojnarowskiemu zaświadczenie po czym radny Janusz Wojnarowski odczytał rotę ślubowania 

i złożył ślubowanie.  

 

Ad pkt 2. 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta stwierdził na podstawie listy obecności 

quorum przy którym Rada może obradować i podejmować decyzje.  

Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obrady i dźwięk.  

 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta zapytał Burmistrza Miasta, czy wyraża 

zgodę na wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania stałych 

Komisji Rady Miasta Mława, ustalenia ich składów liczbowych oraz ustalenia składów 

osobowych Komisji Rady Miasta Mława w związku z objęciem mandatu przez radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 



 

Piotr Jankowski Burmistrz Miasta wyraził zgodę. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie 20 głosów za  przyjęła 

zaproponowany zmieniony porządek obrad.  

Imienny wykaz radnych biorących udział w głosowaniu: 

1. Arkadiusz DŁUBISZ 

2. Mariusz DZIUBIŃSKI 

3. Patryk FABISIAK 

4. Andrzej KARPIŃSKI 

5. Marek KIEŁBIŃSKI 

6. Grzegorz KOMUR 

7. Zbigniew KORCZAK 

8. Filip KOWALCZYK 

9. Sławomir KOWALEWSKI 

10..Wojciech Franciszek KRAJEWSKI 

11. Paweł MAJEWSKI 

12. Ryszard PRUSINOWSKI 

13. Kamil PRZYBYSZEWSKI 

14. Zbigniew RUSZKOWSKI 

15. Bożena RYSKA 

16 Tadeusz STABACH 

17. Jacek SYCH 

18. Mariusz SZCZECHOWICZ 

19. Janusz WOJNAROWSKI 

20. Mirosław ZBRZEZNY 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór Sekretarza Obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli powierzenia Mławskiemu Przedsiębiorstwu 

Drogowo-Mostowemu MPDM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wykonywania 

zadania własnego Miasta Mława z zakresu transportu zbiorowego po 31 grudnia                 

2026 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Miasta Mława, ustalenia ich składów liczbowych oraz ustalenia składów osobowych 

Komisji Rady Miasta Mława. 

7. Zamknięcie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Ad pkt 3. 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Bożenę Ryskie.  

Radna Bożena Ryska wyraziła zgodę.  



Zapytał, czy są inne kandydatury? 

 

 Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w  wyniku jawnego głosowania                                 

(20 głosami za, jednogłośnie) Sekretarzem Obrad V nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta została 

wybrana Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Bożena Ryska. 

 

Ad pkt 4. 

Piotr Tomaszewski Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia woli powierzenia Mławskiemu Przedsiębiorstwu Drogowo-Mostowemu MPDM spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością wykonywania zadania własnego Miasta Mława z zakresu 

transportu zbiorowego po 31 grudnia 2026 r. 

 

W związku z decyzją, ażeby spółka komunalna Mławskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe MPDM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wnioskowała w ramach 

ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej naborze                    

o dofinansowanie na zakup autobusów wykorzystujących do napędu wyłącznie energię 

elektryczną w ramach programu priorytetowego „Zielony transport publiczny” 

(dofinansowanie w formie dotacji, w wysokości do 90% kosztów kwalifikowanych na zakup                     

2 autobusów, wraz z kosztem szkolenia kierowców/mechaników z zakresu obsługi 

bezemisyjnych pojazdów i dofinansowanie do 50% kosztów kwalifikowanych na budowę 

infrastruktury niezbędnej do ładowania energią elektryczną), z uwagi na okres trwałości 

projektu wymagane było oświadczenie o kontynuowaniu realizacji usługi w okresie powyżej 

określonego w umowie o realizację publicznego transportu zbiorowego. Spółka złożyła 

wymagane oświadczenie, jednakże zdaniem jednostki dofinansowującej oświadczenie 

operatora transportu publicznego jest niewystarczające, ponieważ to nie spółka, lecz Miasto 

Mława jako organizator usług transportu publicznego, decyduje o sposobie zapewnienia 

takich usług. W związku z powyższym, ażby dopełnić formalności w zakresie prawidłowości 

wniosku, należy przedłożyć do NFOŚiGW oświadczenie Miasta Mława o zamiarze zawarcia                     

z Wnioskodawcą kolejnej umowy na usługi przewozu w ramach transportu publicznego. 

 

W związku z tym, iż Uchwałą Rady Miasta Mława NR XXXVIII/497/2022 z 29.03.2022 r. 

powierzono Mławskiemu Przedsiębiorstwu Drogowo-Mostowemu MPDM spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością świadczenie publicznych usług przewozowych w autobusowej 

komunikacji miejskiej,  niniejsza uchwała w sprawie wyrażenia woli powierzenia Mławskiemu 

Przedsiębiorstwu Drogowo-Mostowemu MPDM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

wykonywania zadania własnego Miasta Mława z zakresu transportu zbiorowego po 31 grudnia 

2026 roku – to forma deklaracji obydwu podmiotów iż w sytuacji pozyskania dofinansowania, 

warunek programowy zostanie spełniony, co da Burmistrzowi Miasta Mława podstawę                              

do podpisania wymaganego w ramach wniosku Oświadczenia. 

 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym (20 głosów za, jednogłośnie) 

podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR V/33/2024 

 

w sprawie wyrażenia woli powierzenia Mławskiemu Przedsiębiorstwu Drogowo-

Mostowemu MPDM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wykonywania zadania 

własnego Miasta Mława z zakresu transportu zbiorowego po 31 grudnia 2026 r. 

 

 

 



Ad pkt 5. 

Skarbnik Miasta Beata Karpińska  przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

WYDATKI (0,00 zł)  

Dział 801 – Oświata i wychowanie (+35 100,00 zł) 

Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe (+35 100,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków Szkoły Podstawowej Nr 6 w kwocie (+35 100,00 zł) 

z przeznaczeniem na: 

− remont sali gimnastycznej w kwocie (+23 000,00 zł), 

− zakup usług zdrowotnych związanych z przeprowadzeniem badań profilaktycznych 

pracowników w kwocie (+12 100,00 zł). 

 

Dział 852 – Pomoc społeczna (-35 100,00 zł) 

Rozdział 85228 – Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu wydatków zleconych Centrum Usług Społecznych w kwocie  

(-3 500,00 zł) przeznaczonych na wynagrodzenia bezosobowe. 

2. Zwiększenie planu wydatków zleconych Centrum Usług Społecznych w kwocie 

(+3 500,00 zł) z przeznaczeniem na zorganizowanie spotkań integracyjnych dla dzieci 

z rodzicami i pedagogami. 

Rozdział 85231 – Pomoc dla cudzoziemców (-35 100,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu wydatków Szkoły Podstawowej Nr 6 w kwocie (-35 100,00 zł) 

finansowanych środkami własnymi z tytułu wynagrodzeń nauczycieli wypłacanych 

w związku z pomocą obywatelom Ukrainy. 

 

Dochody budżetu Miasta wynoszą 206 282 129,60 zł. 

Wydatki budżetu Miasta wynoszą 247 919 954,85 zł. 

 

Deficyt budżetu Miasta Mława na 2024 rok nie ulega zmianie i wynosi 41 637 825,25 zł, zostanie 

pokryty: 

1. Przychodami pochodzącymi ze sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez 

Miasto Mława w kwocie 20 500 000,00 zł. 

2. Przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych wolnych środków, o których mowa 

w art. 217 ust 2 pkt 6 ustawy o  finansach publicznych, w kwocie 5 123 269,88 zł. 

3. Przychodami pochodzącymi z nadwyżki z lat ubiegłych pomniejszonej o niewykorzystane 

środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 w kwocie 10 053 048,22 zł. 

4. Niewykorzystanymi środkami pieniężnymi, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 w kwocie 

5 961 507,15 zł: 

− środki pochodzące z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 w kwocie 244,52 zł, 

− środki na przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii w kwocie 349 922,36 zł, 

− środki pochodzące z rozliczenia środków przeznaczonych na zagospodarowanie 

i odbiór odpadów komunalnych w kwocie 4 393 196,78 zł. 

− środki Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadań pn. „Przebudowa 

ul. Powstańców Wielkopolskich w Mławie na odcinku od ul. Płk S. Dudzińskiego 

do skrzyżowania z ul. Kardynała S. Wyszyńskiego” w kwocie 1 218 143,49 zł. 

 

Przychody budżetu Miasta Mława nie ulegają zmianie i wynoszą 44 637 825,25 zł. 

Źródłem przychodów są: 

1. Emisja obligacji komunalnych w kwocie 20 500 000,00 zł. 



2. Przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych, wolnych środków, o których mowa 

w art. 217 ust 2 pkt 6 ustawy o  finansach publicznych, w kwocie 5 123 269,88 zł.  

3. Przychodami pochodzącymi z nadwyżki z lat ubiegłych pomniejszonej o niewykorzystane 

środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 w kwocie 13 053 048,22 zł.  

4. Przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków pieniężnych, o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt 8 w kwocie 5 961 507,15 zł.  

 

Rozchody budżetu w kwocie 3 000 000,00zł (wykup samorządowych papierów wartościowych) 

zostaną pokryte przychodami pochodzącymi z nadwyżki z lat ubiegłych pomniejszonej 

o niewykorzystane środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8. 

 

Radny Zbigniew Ruszkowski 

Poprosił o wyjaśnienie w sprawie zmniejszenia planu wydatków na specjalistycznych usługach 

w dziale 852 pomoc społeczna. Skąd wzięła się oszczędność w kw. 3.500zł. na 

wynagrodzeniach bezosobowych, być może z czegoś zrezygnowano.  

 

Skarbnik Miasta Beata Karpińska  

Poinformowała, że są to środki własne, jest większy plan i te środki będą przeznaczane na inne 

zadania tj. zorganizowanie wspólnych spotkań dzieci z rodzinami i pedagogami na 

zakończenie roku szkolnego oraz na mikołajki.  

 

Radny Zbigniew Ruszkowski  

Poprosił jeszcze o uzupełnienie odpowiedzi skąd jest ta oszczędność, czy nie jest to być może 

rezygnacja z części zajęć. 

 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta szczegółowa odpowiedź zostanie 

przekazana Panu radnemu po uzyskaniu wyjaśnienia od Dyrektora CUS. 

 

Sławomir Kowalewski Radny Rady Miasta 

nadmienił, że po raz kolejny proponowana jest odpowiedź na piśmie, radni mają podejmować 

uchwałę, a Pani Skarbnik i Pan Burmistrz nie znają odpowiedzi na pytanie. 

 

Radny Zbigniew Ruszkowski 

Rozumie troskę Pana Kowalewskiego, nie ma jednak obaw poprosił tylko o wyjaśnienie,                       

czy czasami nie zrezygnowano z części zajęć, ponieważ nauczony doświadczeniem wie, że                      

w 2023 r. brakowało pracowników i z części zdań zrezygnowano, a więc wtedy należało 

reagować. 

 

Mariusz Dziubiński Radny Rady Miasta   

-   na czym polega remont sali gimnastycznej w Sz.P.Nr6, 



-  zwiększenie planu wydatków CUW - na jakie cele przeznaczone będą te środki, jaki będzie 

charakter spotkań integracyjnych.  

 

Skarbnik Miasta Beata Karpińska  

Wniosek Dyrektora Sz.P.Nr6 na remont sali gimnastycznej dotyczy malowania ścian, sufitów oraz 

prac naprawczych parkietów. Jeśli chodzi o kw. 3.500zł przeznaczona ma być na mikołajki oraz 

spotkanie wigilijne. 

 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym (17 głosów za, 3 osoby wstrzymały się od głosu) 

podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR V/34/2024 

 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

 

Ad pkt 6. 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta  

Przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji 

Rady Miasta Mława, ustalenia ich składów liczbowych oraz ustalenia składów osobowych 

Komisji Rady Miasta Mława. 

W Uchwale  NR II/3/2024 Rady Miasta Mława z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady Miasta Mława, ustalenia ich składów liczbowych oraz ustalenia składów 

osobowych Komisji Rady Miasta Mława, proponuje się następujące zmiany, które związane są 

z objęciem mandatu przez Radnego Janusza Wojnarowskiego. 

 

Radny Janusz Wojnarowski zadeklarował chęć pracy w Komisji Skarg, Wniosków                         

i Petycji oraz Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych: 

 

Zapytał, czy Pan radny podtrzymuje swoją deklarację i wyraża zgodę. 

 

Radny Wojnarowski – wyraził zgodę na pracę w w/w komisjach. 

 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kandydaturę                   

w poszczególnych komisjach; 

w §2 pkt 2 otrzymuje brzmienie:  

 

„2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

 

Patryk Fabisiak, 

Wojciech Franciszek Krajewski, 

Paweł Majewski, 

Kamil Przybyszewski, 

Zbigniew Ruszkowski, 



Szymon Wyrostek, 

Janusz Wojnarowski.” 

Imienny wykaz radnych biorących udział w głosowaniu: 

1. Arkadiusz DŁUBISZ 

2. Mariusz DZIUBIŃSKI 

3. Patryk FABISIAK 

4. Andrzej KARPIŃSKI 

5. Marek KIEŁBIŃSKI 

6. Grzegorz KOMUR 

7. Zbigniew KORCZAK 

8. Filip KOWALCZYK 

9. Sławomir Kowalewski 

10..Wojciech Franciszek KRAJEWSKI 

11. Paweł MAJEWSKI 

12. Ryszard PRUSINOWSKI 

13. Kamil PRZYBYSZEWSKI 

14. Zbigniew RUSZKOWSKI 

15. Bożena RYSKA 

16 Tadeusz STABACH 

17. Jacek SYCH 

18. Mariusz SZCZECHOWICZ 

19. Janusz WOJNAROWSKI 

20. Mirosław ZBRZEZNY 

 

 

w §2 pkt 7 otrzymuje brzmienie:  

„7) Komisja ds. Rodziny i Spraw Społecznych: 

 

Mariusz Dziubiński, 

Andrzej Karpiński, 

Wojciech Franciszek Krajewski, 

Kamil Przybyszewski, 

Tadeusz Stabach, 

Szymon Wyrostek, 

Janusz Wojnarowski.” 

Imienny wykaz radnych biorących udział w głosowaniu: 

1. Arkadiusz DŁUBISZ 

2. Mariusz DZIUBIŃSKI 

3. Patryk FABISIAK 

4. Andrzej KARPIŃSKI 

5. Marek KIEŁBIŃSKI 

6. Grzegorz KOMUR 

7. Zbigniew KORCZAK 

8. Filip KOWALCZYK 



9. Sławomir KOWALEWSKI 

10..Wojciech Franciszek KRAJEWSKI 

11. Paweł MAJEWSKI 

12. Ryszard PRUSINOWSKI 

13. Kamil PRZYBYSZEWSKI 

14. Zbigniew RUSZKOWSKI 

15. Bożena RYSKA 

16 Tadeusz STABACH 

17. Jacek SYCH 

18. Mariusz SZCZECHOWICZ 

19. Janusz WOJNAROWSKI 

20. Mirosław ZBRZEZNY 

 

następnie 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie radnych.  

Rada Miasta w glosowaniu jawnym (20 głosów za, jednogłośnie) 

podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR V/35/2024 

 

zmieniającą w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Mława, ustalenia               

ich składów liczbowych oraz ustalenia składów osobowych  

Komisji Rady Miasta Mława 

 

 

FILIP KOWALCZYK Przewodniczący Rady Miasta odczytał wniosek Klubu Radnych 

Razem dla Mławy w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej i odpowiedź na niniejszy wniosek 

(odpowiedź zostanie przekazana na ręce Przewodniczącego Klubu). 

Następnie odczytał opinię prawną na zapytanie radnego Sławomira Kowalewskiego 

dotyczącą zwrotu diet przez radnego Mariusza Szczechowicza.  

  

Ad pkt 7. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji  

Przewodniczący Rady Miasta  

zakończył obrady V sesji o godz.14:00 słowami: 

„ZAMYKAM OBRADY V NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA MŁAWA” 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Filip Kowalczyk 

 Protokolant: Katarzyna Kulesza 
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